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Sz. Pani 

Jolanta Korczyńska 

PREZES 

Polskie Stowarzyszenie 

Pielęgniarek Epidemiologicznych 

 

Szanowna Pani Prezes, 

Pragnę serdecznie podziękować za zaproszenie mnie do wzięcia udziału w Konferencji Naukowo-

Szkoleniowej Polskiego Stowarzyszenia Pielęgniarek Epidemiologicznych. Po kilku trudnych latach 

pandemii środowisko pielęgniarek związanych z kontrolą zakażeń mogło zaczerpnąć wiele ciekawych i 

przydatnych  informacji, które mogą być wykorzystane w codziennej pracy. Wysoka frekwencja 

uczestników podczas wszystkich sesji, którą obserwowałam – świadczy o doskonałym,  na wysokim 

poziomie merytorycznym przygotowaniu Konferencji.  

Jeśli Konferencję porównamy do źródła rzeki, to chcemy aby płynęła ona zawsze czystym nurtem 

rzetelnej wiedzy. Gratulując Zarządowi zorganizowania tego naukowego przedsięwzięcia jednocześnie 

życzę siły i zapału do dalszej pracy na rzecz środowiska pielęgniarek epidemiologicznych.    

Z wyrazami szacunku 

    

Konsultant Krajowy 

w Dziedzinie Pielęgniarstwa Epidemiologicznego 

dr n. med. Anna Szczypta 
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